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ЗАПИСНИК 

             СА XVII СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА 

 

 

Седница је одржана 20. априла 2022. године у Великој сали Градске куће са 

почетком у 10,00 часова. 

Седницом је предсеавао Бранислав Митровић, председник Скупштине града и 

констатовао да седници присуствује 48 одборника и да постоји кворум за рад и пуноважно 

одлучивање. 

Спреченост да присуствују седници пријавиле су одборнице: Марија Благојевић и 

Зорица Милошевић. 

Седници нису присуствовали одборници: Радомир Бојовић, Маја Вермезовић, 

Бране Јанковић, Неђо Јовановић, Михаило Крстић, Дејан Крчевинац,  Тијана Томашевић, 

Горан Тошовић. 

Седници су поред одборника присуствовали: градоначелница др Јелена Раковић 

Радивојевић, заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић, чланови Градског већа, 

начелници Градских управа, директори јавних предузећа и установа чији се материјали 

разматрају и представници средстава јавног информисања. 

Председник Скупштине је истакао да су уз позив за седницу достављени и 

записници са XV и  XVI седнице Скупштине града. 

 

Записник са XV седнице Скупштине града усвојен је са 40 гласова „за“. 

 

Записник са XVI седнице Скупштине града усвојен је са 38 гласова „за“. 

 

Председник Скупштине је предложио допуну дневног реда и то: 

 

да се као 13. тачка дневног реда разматра 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП ''БИОКТОШ'' УЖИЦЕ  ЗА 2022. ГОДИНУ,  

 

и 

 

 ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПОСЕБНОГ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП ''БИОКТОШ'' УЖИЦЕ  ЗА 2022. 

ГОДИНУ. 
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 Одборник Владан Виријевић, је предложио као тачку за допуну дневног реда,  

расписивање локалних ванредних избора у граду Ужицу јер сматра да за то постоји много 

разлога. 

 Одборник Драгослав Поњавић, предложио је допуну дневног реда, и то као и 

на претходној седници, да се уведу социјалне карте за одређену категорију грађана. Навео 

је да има  много сиромашних људи у нашем граду, а то су пре свега грађани  чија су 

примања нижа од минималне зараде и да не види разлог зашто се увођење социјалних 

карата избегава када има информацију да је то урађено у Бајиној Башти. 

 Одборник Александар Вучићевић, предложио је допуну дневног реда,  да се 

достави  Извештај о раду „Бечеј превоза“, за наредну седницу са освртом на делове 

уговора који се односе на коришћење перона и  аутобуске станице, број аутобуса, 

линијске правце, екологију и квалитет превоза. 

 

 Скупштина је са 39 гласова „за“ усвојила предлог да се као 13. тачка  дневног 

реда разматра ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ 

ИЗМЕНУ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „БИОКТОШ“ УЖИЦЕ  ЗА 2022. 

ГОДИНУ 

                                                                  и 

 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПОСЕБНОГ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „БИОКТОШ“ УЖИЦЕ  ЗА 2022. 

ГОДИНУ. 

 

Председник Скупштине, истакао је да предлог одборника Владана Виријевића не 

може ставити на гласање јер није у складу са Статутом и Пословником. Предлог 

одборника Драгослава Поњавића такође не може ставити на гласање јер није надлежност 

Града а што се тиче   предлога одборника  Александра Вучићевића предложио је да се за 

неку следећу седницу Скупштине јасније дефинише тема о којој би расправљали. 

 

Скупштина је са 42 гласа „за“ и 1 гласом против усвојила дневни ред у целини. 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1.  ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА УЖИЦЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

2.  ИЗВЕШТАЈ О РАДУ НАРОДНОГ МУЗЕЈА УЖИЦЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

3.        ИЗВЕШТАЈ О РАДУ НАРОДНОГ ПОЗОРИШТА УЖИЦЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

4.        ИЗВЕШТАЈ О РАДУ НАРОДНЕ БИБЛИОТЕКЕ УЖИЦЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

5. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ГРАДСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА УЖИЦЕ ЗА       

 2021.ГОДИНУ 

6. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ГРАДСКЕ ГАЛЕРИЈЕ УЖИЦЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

7. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА ПРОФЕСИОНАЛНИ 

 РАЗВОЈ ЗАПОСЛЕНИХ У ОБРАЗОВАЊУ УЖИЦЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

8. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ УЖИЦЕ ЗА 

 2021.ГОДИНУ 

9. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ РЕГИЈЕ ЗАПАДНА 

 СРБИЈА ЗА 2021.ГОДИНУ 

10. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ УСТАНОВЕ ДЕЧИЈЕ ОДМАРАЛИШТЕ ''ЗЛАТИБОР'' 

 ЗА 2021.ГОДИНУ 

11. ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЗА УСЛУГЕ СОЦИЈАЛНЕ 

 АШТИТЕ ЗА 2021.ГОДИНУ 

12. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „НИСКОГРАДЊА“ УЖИЦЕ ЗА 2022. ГОДИНУ  

13. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „БИОКТОШ“ УЖИЦЕ ЗА 2022. ГОДИНУ 
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- ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРВУ ИЗМЕНУ 

ПОСЕБНОГ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП „БИОКТОШ“ УЖИЦЕ ЗА 2022. 

ГОДИНУ 

14.  ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА                      

ПЛАНАГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ „СЕВОЈНО“ У УЖИЦУ 

15.       ПРЕДЛОГ OДЛУКЕ O ГРАЂЕВИНСКОМ ЗЕМЉИШТУ 

16.  ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОСТАВЉАЊУ И УКЛАЊАЊУ МАЊИХ 

МОНТАЖНИХ ОБЈЕКАТА ПРИВРЕМЕНОГ КАРАКТЕРА НА ЈАВНИМ И 

ДРУГИМ ПОВРШИНАМА 

17.    ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕНОСУ ПРАВА  ЈАВНЕ  СВОЈИНЕ  ГРАДА 

УЖИЦА У  ЈАВНУ СВОЈИНУ РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ БЕЗ НАКНАДЕ НА КАТ. 

ПАРЦЕЛАМА  УПИСАНИМ У ЛИСТОВИМА НЕПОКРЕТНОСТИ 18000 КО 

УЖИЦЕ И 19074 КО УЖИЦЕ, НА КОЈИМА ЈЕ УПИСАНА ЈАВНА СВОЈИНА 

ГРАДА УЖИЦА 

18.      ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ 

ГРАДА УЖИЦА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПО ТРЖИШНОЈ ЦЕНИ 

КАТАСТАРСКЕ ПАРЦЕЛЕ 2072/3 КО ЉУБАЊЕ 

19.      ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ 

ГРАДА УЖИЦА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПО ТРЖИШНОЈ ЦЕНИ  ДЕЛА 

КАТАСТАРСКЕ ПАРЦЕЛЕ 2232 КО УЖИЦЕ 

20.    ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ 

ГРАДА УЖИЦА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПО ТРЖИШНОЈ ЦЕНИ  ДЕЛА 

КАТАСТАРСКЕ ПАРЦЕЛЕ 1358 КО УЖИЦЕ 

21.   ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРЕНОСУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ 

ОШ       НАДА  МАТИЋ  

22.   ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ ИСТОРИЈСКОМ 

АРХИВУ ПРОСТОРА У КАСАРНИ „IV ПУК“ НА НЕОДРЕЂЕНО ВРЕМЕ БЕЗ 

НАКНАДЕ  

23.  ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА  ОДЛУКЕ О  

УТВРЂИВАЊУ НАЗИВА УЛИЦА И ДРУГИХ ДЕЛОВА НАСЕЉЕНИХ МЕСТА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА УЖИЦА 

24.     ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА НАРОДНОГ МУЗЕЈА 

УЖИЦЕ 

25.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ТУРИСТИЧКЕ  

ОРГАНИЗАЦИЈЕ УЖИЦЕ  
26.     ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ ДИРЕКТОРА ЈП  „ВЕЛИКИ ПАРК“ 

УЖИЦЕ 

27.   ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА 

ЈП  „ВЕЛИКИ ПАРК“ УЖИЦЕ 

28.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ ДИРЕКТОРА ЈKП  „БИОКТОШ“ 

УЖИЦЕ 

29.   ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА 

ЈKП  „БИОКТОШ“ УЖИЦЕ 

30.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ УПРАВНОГ ОДБОРА ГРАДСКЕ 

ГАЛЕРИЈЕ УЖИЦЕ 

31.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ГРАДСКЕ 

ГАЛЕРИЈЕ УЖИЦЕ 

32.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА 

УПРАВНОГ ОДБОРА ГРАДСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 

33.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА     

НАДЗОРНОГ ОДБОРА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА УЖИЦЕ( 

34.    ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ   

ОДБОРА ГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЗА УСЛУГЕ СОЦИЈАЛНЕ ЗАШТИТЕ УЖИЦЕ 

35.   ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ 

ОДБОРА ПРВЕ ОСНОВНЕ ШКОЛЕ ''КРАЉА ПЕТРА'' II 
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36.  ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА 

КОМИСИЈЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНИХ 

ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ ГРАД УЖИЦЕ 

37.   ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ  ПРЕДСЕДНИКА 

КОМИСИЈЕ ЗА ФОРМИРАЊЕ ЛИСТЕ КАНДИДАТА ЗА ЧЛАНОВЕ НАДЗОРНОГ 

ОДБОРА ЈАВНИХ ПРЕДУЗЕЋА 

 

I 

Директор Историјског архива, Жељко Марковић, истакао је да се у претходном 

периоду почео примењивати нови Закон о архивској грађи који је пооштрио мере за 

ствараоце архивске грађе и у знатној мери повећао обим посла за установу. У 

надлежности Историјског архива је око 5000 привредних субјеката. У културно 

пропагандној делатности објављено је 6 издања: књига „Краљ Петар II Карађорђевић“, 

књига  др Животе Марковића „Ужички крај од јесени 1944.до краја 1945-те“, „Краљевски 

ваздухопловци и ужички војни округ“, од др Стевана Мољевића „Изабрани текстови“ , 

„Последња дворска стража“ Борише Вукотића одржане су изложбе  у Неготину, Зајечару, 

Севојну,  и промоције књига. Истакао је да је било мање архивских савета, читаоница је 

радила рестриктивно због епидемиолошких мера. Стручни савет је имао 10 седница, 

Управни одбор 4, Надзорни одбор 1 седницу. 

Одборник Александар Вучићевић, изјавио да његова одборничка група неће гласати за 

Извештај о раду Историјског архива Ужице, за 2021. годину, из разлога што је од 

планираних 8 пројеката, град Ужице финансирао 5 пројеката, док је установа финансирала 

преостала 3. Истакао је да је купљено ново возило програмом старо за ново а не 

лицитацијом на који начин би се добило више новца. 

Директор, Жељко Марковић је одговорио на дискусију одборника  Александра 

Вучићевића и нагласио да се већ неколико година Историјском архиву за програмске 

активности додељује иста сума новца и да је Историјски архив у Ужицу један од ретких 

који остварује сопствене приходе и сва та средства улаже у опремање архива ослобађајући 

град од терета а пратећи највише потребе грађана. Куповина возила „старо за ново“ је сада 

био најједноставнији модел управо да се не оптерећује буџет. 

Одборник Владан Виријевић је поставио питање узимања простора касарне IV пук у 

Крчагову на коришћење с обзиром да Историјски архив има релативно нову 

реконструисану зграду која није мала. Његово мишљење је да је боље да се простор да 

неком младом, потенцијалном  предузетнику  на коришћење. Куповина новог возила по 

њему је непотребна. 

Одборник Александар Вучићевић, сматра да цена исплаћена за  возило може да покрије 

8 планираних пројеката. 

Одборник Радиша Марјановић, истакао је да је веома похвално све што су у 

предходном периоду урадиле установе културе.  Навео је да је зграда Историјског архива  

почела да се гради 1996. године захваљујући Миистарству културе а на основу пројекта 

како то чување архивске грађе тражи и сматра да нема ништа спорно у вези простора 

Историјског архива. Истакао је да Историјски архив покрива територију 10 општина и да 

је за све активности које се реализују неопходна сагласност од свих, па је и набавка 

аутомобила по њему оправдана. 

Директор Жељко Марковић, објаснио је најпре недоумицу за простор у касарни.  Навео 

је да је Историјски архив био смештен у крилу зграде општине и у том периоду користио 

је још додатна три простора поред општине: стара ОШ Севојно, зграда МЗ Бела Земља, и 

део старе ОШ у Волујцу. Дужина архивске грађе је око 6 км .Трећина садашњег објекта 

Историјског архива су депои који су потпуно пуни. Ту се чувају приоритети: јавни сектор, 

управа, судство. У Севојну и у касарни се чува архивска грађа из предузећа која су у 

поступку стечаја, ликвидације, престала да раде. 

Истакао је да не види  разлог зашто се поставља питање куповине службеног 

возила јер је рад Историјског архива немогућ без истог. На територији коју покрива 

Историјски архив живи око 350 000 становника, 5000 приватних субјекта и 500 јавног 

сектора. Историјски архив води евиденцију о свима њима као ствараоцима, пружа им 

стручну помоћ и нагласио да је увек неко од запослених на терену.  Везано за питања о 

Правилнику, објаснио је да је новим Правилником уређен начин паркирања, па је 
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дозвољено паркирање возила иза зграде архива, док је некада било дозвољено само испред 

архива и испред зграде касарне у Крчагову. 

Одборник Владан Виријевић је још једном нагласио да убудуће треба обезбедити 

средства само за пројекте који имају адекватну намену и да нема ништа против ако је 

простор касарне неопходан за коришћење као ни против службеног возила које се могло 

купити за мање новца. 

Одборник Радиша Марјановић нагласио је да 1996. године нису обезбеђена 

средства већ локација за седиште архива на месту старог млина који је био у надлежности 

Народног музеја Ужице. Средства је обезбедила држава у износу од  60%  и 40% средстава 

су  обезбедиле општине које покрива Историјски архив. Зграда је усељена 2009. године. 

Директор Жељко Марковић је још једном појаснио правило да ниједан архив у 

свету нема само један објекат где чува архивску грађу а да зграда Историјског архива има 

потпуну намену. Истакао је да Историјски архив ради свој посао у правом смислу те речи 

јер нема доспелу грађу за преузимање. 

Председник Скупштине је истакао да је Историјски архив драгоцена установа 

културе у нашем граду која је дала велики допринос у претходном периоду када је у 

питању култура. Навео је дефиницију да : „ Култура представља оно што јесмо и оно што 

обликује наш идентитет а културно наслеђе које чине литература, уметност, споменици 

културе, као занати, обичаји, национална кухиња преставља кичму једног народа. Култура 

не подразумева само интелектуалне, музичке, уметничке и књижевне производе друштва 

већ и начин живота једног друштва његове вредности, праксу, симболе, институције, 

људске односе''. Навео је чињеницу да је ретко који град у земљи тако отворен за културне 

садржаје, ретко који град има установе културе, људе који раде у њима, ван њих,  као град 

Ужице.  Истакао је да директор Жељко Марковић, није случајно  члан Националног савета 

за културу. Он, као и сви други руководиоци установа културе у граду, шире и јачају  

суседске односе и јесу брана примитивизму. Сматра да је ужичка Скупштина једна од 

најпристојнијих јер сам град Ужице то и тражи од својих представника. 

Одборник Иван Гујаничић, похвалио је експозе председника Скупштине али  се 

осврнуо на систематизацију радних места у Историјском архиву и поставио питање да ли 

квалификациона структура запослених одговара систематизованим радним местима. 

Директор Жељко Марковић, је одговорио на питање претходника и објаснио да је 

систематизација рађена по устаљеној процедури, одобрена од релевантних установа града 

Ужица. Навео је да је у складу са законским и подзаконским актима и да се број 

запослених није мењао дужи низ година. 

Скупштина је са 42 гласа „за“ и 6 гласова „против“  усвојила Извештај о раду 

Историјског архива Ужице за 2021. годину. 

 

II 

Директорка Народног музеја Славица Стефановић је истакла да је Извештај о раду 

Народног музеја Ужице реализован у складу са одредбама  Закона о заштити културних 

добара. За реализацију својих програмских активности у 2021. години Народни музеј 

Ужице је добио средтва од Града и надлежних министарстава: Министарства културе, 

Министарства правде, Министарства државне управе и локалне самоуправе, 

Министарства трговине, туризма и телекомуникација. У 2021. години Народни музеј 

Ужице одликован је Сретењским орденом за 75 година рада и постојања и обележен је 

значајан јубилеј, 80 година од битке на Кадињачи.  Истакла је да је дигитализација један 

веома важан пројекат који је урађен, реконструкција спомен костурнице на Доварју као и 

замена столарије  на згради музеја (зграда II). 

Скупштина је са 43 гласа „за“ усвојила Извештај о раду Народног музеја Ужице за 

2021. годину. 

 

III 

Директор Народног позоришта Ужице, Зоран Стаматовић је нагласио да говори о 

још једном кризном Извештају о раду  који се односи на 2021. годину али са оценом 

успешно савладане кризе јер су у претходној години  одржана два фестивала у стручној 

јавности оцењени са најбољим оценама по свим критеријумима, реализовано 6 програма, 

два из претходног буџета и четири из прошлогодишњег буџета. 
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Скупштина је са 49 гласова „за“ усвојила Извештај о раду Народног позоришта 

Ужице за 2021. годину. 

 

IV 

Директорка Народне библиотеке Ужице Душица Мурић је изнела да се рад 

Народне библиотеке Ужице у 2021. године  одвијао успешно  у складу са предвиђеним 

планом и програмом кроз бројне активности и пројекте финансиране из буџета града 

Ужица. Обележено је 165 година постојања. Народна библиотека Ужице је по свим 

основима  увећала  свој фонд за 3849 књига.  Посебна пажња је посвећена програмима за 

децу и младе као што су  „Дечија недеља“, „Дан дечије књиге“, Ликовни конкурс за 

ученике нижих разреда под називом  „Мој омиљени књижевни лик“, затим летњи програм 

креативних радионица  за младе од 7 – 12 година.  Нагласила је да је библиотека од 

Министарства правде на конкурсу за доделу средстава  набавила сопствено возило које ће 

првенствено олакшати досадашње пословање али и омогућити развој нових услуга, као 

што је достава књига удаљеним сеоским подручјима. Уз подршку града Ужица и у 

сарадњи са Домом за стара лица на Забучју реализован је и пројекат библиотерапија у 

Дому за старе. 

Одборница Драгана Шиљак је поставила питање реконструкције зграде Народне 

библиотеке Ужице која се налази у веома лошем стању и истакла да не види никакве 

капиталне инвестиције у 2022.години. 

Директорка библиотеке Душица Мурић је одговорила да се зграда налази у лошем 

стању, да је 2008. године реновирано позајмно одељење и од тог периода је реконструисан 

кров и замењен систем грејања. Истакла је да су столарија и фасада у лошем стању, али да 

је Град одвојио средства  у свом буџету за замену столарије. Навела је да је израда 

пројекта за реконструкцију и пројекта енергетске ефикасности у току и да се завршетак 

истих очекује до краја априла. 

Скупштина је са 48 гласова „за“ усвојила Извештај о раду Народне библиотеке  

Ужице за 2021. годину. 

 

V 

Директор Градског културног центра Ужице, Филип Баралић у свом излагању је 

рекао да је по одлуци Кризног штаба од половине јануара до јуна месеца 2021.године, због  

пандемије корона вируса Градски културни ценар  био у функцији пункта за вакцинацију. 

Навео је да је у току 2021. године реализаовано је 68  различитих програмских активности. 

Истакао је да је 50 програмских активности реализовано са буџета Града и напоменуо да 

је у оквиру програма „Културно лето“  спроведен и јавни конкурс за суфинансирање 

музичких фестивала на коме су реализована четири пројекта. Поред наведених 

програмских активности истакао је да су реализоване  још 63 програмске активности  из 

сопствених средстава или кроз одређене преговоре са удружењима и различитим 

организацијама.  Везано за финансијски део извештаја навео је да је извршење прихода из 

буџета 96,57% из разлога што средства опредељена конкурсом за музичке фестивале нису 

утрошена у потпуности јер нису сви задовољавали прописане критеријуме. Нагласио је да 

клуб Градског културног центра није радио 6 месеци, па из тог разлога је извршење 

прихода из сопствених средстава 72%. Крајем 2021. године усвојен  је нови Статут 

Градског културног центра Правилник о  систематизацији и унутрашњој организацији, 

чиме су знатно побољшани услови рада установе. Од капиталних инвестиција  крајем 

децембра извршени су радови на громобранској инсталацији и напајању главног 

разводног ормара, чиме су се стекли услови за замену инсталација на преосталом делу 

објекта, што представља једну од мера наложених од стране Сектора за ванредне 

ситуације МУП-а Србије. 

Одборник, Владан Виријевић сматра да су радна места заменика директора, 

правника, као и радно место руководиоца организационе јединице предвиђена 

Правилником непотребна и истакао да се очигледно ради о страначком запошљавању, па 

је поставио питање које би послове обављао заменик директора. 

Директор, Филип Баралић је образложио да је Правилник о унутрашњој 

организацији и систематизацији радних места Градског културног центра у сладу са 
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каталогом радних места у култури Републике Србије, да су нека радна места већ попуњена 

и неопходна су за реализацију активности Установе. Истакао је да је радно место 

организатор културних активности неопходно јер се односи на обављање послова и 

реализовање свих планираних активности. 

Одборник Владан Виријевић  навео је да сматра да је Правилник урађен у складу са 

прописима и поставио питање како је установа до сада функционисала без тих радних 

места и каква је улога радног места заменик директора? 

Директор Филип Баралић је одговорио да је радно место организатор културних 

активности попуњено и да је  неопходно за квалитетну реализацију културних садржаја а  

радно место заменик директора је оправдано   и уколико дође до проширења активности 

биће попуњено. 

Одборник, Александар Вучићевић сматра да ће се, имајући у виду радна места 

предвиђена Правилником о организацији и систематизацији Градски културни центар  из 

установе преобразити у јавно предузеће. 

Одборница Љиљана Кузмановић истакла је да је Градски културни центар не само 

место одржавања културних активности, већ и место окупљања младих креативних људи 

који желе да искажу и представе своје стваралаштво. Подржала је Извештај о раду 

установе и навела да је поред реализованих програма закључен и меморандум о сарадњи 

са основним и средњим школама, што предстваља корак ка покретању и реализацији већег 

културног центра у 2022. години. Као веома битно наводи и хуманитарни рад установе 

који се огледа кроз организовање акције прикупљања тромбоцита у сарадњи са 

Удружењем пацијената оболелих од акутних леукемија. 

 Одборник Иван Гујаничић истакао је примедбу на Правилник о организацији и 

систематизацији и сматра да је непотребно ново радно место заменик директора у овом 

тренутку, а уколико дође до повећања обима активности и потребе за тим радним местом, 

тада га треба и планирати.  

Скупштина је са 43 гласа „за“ и 5 гласова „против“ усвојила Извештај о раду 

Градског културног центра Ужице за  2021. годину. 

 

VI 

Директор  Градске галерије Ужице Зоран Цветић  навео је да се Градска галерија 

финансира из буџета града и да нема сопствене приходе. Истакао је да је од планираних 7 

милиона 208 хиљада и 444 динара утрошено 6 милиона 690 хиљада 261 динар и 66 пара. 

Исказани трошкови односе се на плате запослених, трошкове електричне енергије, текуће 

поправке и одржавање, трошкове осигурања, канцеларијског материјала и друго. У 

2021.години кроз  различите садржаје из области ликовне, примењене и савремене 

мултимедијалне уметности ужичкој публици се представило око 200 аутора из земље и 

иностранства. Навео је да су у извештају о раду у делу који се односи на програме 

приказане најважније манифестације у организацији Градске галерије Ужице и да су 

реализоване поставке у сарадњи са Српском академијом наука и уметности из Београда. 

Истакао је да је Галерија у протеклој години задржала високе критеријуме у погледу 

квалитета излагачког програма и ако се већи део године одвијао   у ванредним 

околностима изазваним пандемијом. Креативне радионице у оквиру пројекта ''Дохвати 

уметност'' су изузетно добро прихваћене код деце и наставника. Истакао је да је 

галеријски програм увек добро  медијски пропраћен. 

Одборница Драгана Шиљак истиче да је зграда Градске галерије у лошем стању као 

и друге зграде осталих установа културе и да је неопходно што пре решити проблеме и  

реконструисати кровну конструкцију на згради Градске галерије.  

Директор Зоран Цветић захвалио се руководству града и истакао да је буџетом 

опредељено 300 хиљада динара за пројекте реконструкције степеништа и да се нада да ће 

се овим пројектом наставити радове на реконструкцији зграде Градске галерије.  

Скупштина је са 43 гласа „за“ усвојила Извештај о раду Градске галерије Ужице 

за  2021. годину. 

 

VII 

Директорка Регионалног центра за професионални развој запослених у образовању, 

Милена Вићевић је навела да је услуге центра  у 2021. години користило 4100 суграђана и 



8 
 

просветних радника, као и просветних радника са територије Златиборског округа.  

Активности су се односиле углавном на стручна усавршавања и реализоване су у складу 

са тадашњом епидемиолошком ситуацијом, неке су реализоване он-лајн а неке 

непосредно. 

Скупштина је са 42 гласа „за“ усвојила Извештај о раду Регионалног центра за 

професионални развој запослених у образовању Ужице за 2021. годину. 

 

VIII 
Директорка Туристичке организације Ужице Данијела Ђорђевић Арсић, је истакла да 

поред веома тешке године за туризам у читавом свету захваљујући пре свега запосленима 

у организацији и  граду Ужицу као оснивачу организација је позитивно пословала и 

остварила изузетне резултате.Навела је да је организација била један од учесника сајма 

сеоског туризма  у Крагујевцу и светске изложбе Експо у Дубаиу јануара 2022.године. 

Навела је да поред своје основне,односно примарне делатности промоција и унапређење 

туристичке делатности, очување туристичких вредности на територији града Ужица, 

Туристичка организација управља и Инфо центром који се налази на главној улици, 

сувенирницом у самој Потпећкој пећини и у коначишту Град, у Војној установи Тара, 

односно хотелу Оморика. Такође истакла је да је организација управљач коначиштем 

Град, Потпећком пећином и од прошле године и Археолошким парком, као и то да је 

Стари град почео да прима своје прве посетиоце у новембру и децембру 2021. године. 

Напоменула је да је организација ангажовала туристичког водича и да је велика 

посећеност Старом граду око 250 посета у току 4 викенда. Везано за финансирање 

организације навела је да се делом финансира из буџета, док се Коначиште и Потпећка 

пећина финасирају из сопствених прихода. У сарадњи са Националним парком снимљен је 

промо филм „Авантура Балкана, дотакни природу“ и емитован у Мокрој Гори на 

Чаробном брегу. Навела је податак да је Потпећка пећина у 2021. години имала 6135 

посетилаца, док је Коначиште остварило 1243 ноћења и приходи од боравишне таксе у 

износу 12.801.605,00 динара. Поред тога што се Злакуса нашла на УНЕСКО листи, Мокра 

Гора је у децембру 2021.године у Мадриду на заседању Генералне Скупштине 

Уједињених нација, односно Светске туристичке организације, проглашена за најбоље 

туристичко село света. 

Одборник Аврам Илић навео је да сајт Туристичке организације није ажуриран, контак 

за заказивање посета хидроцентрали, који се налази на сајту је заправо контакт Народног 

музеја у Ужицу. Напоменуо је да он као појединац не може заказати посету 

хидроцентрали јер су посете дозвољене само за организоване групе. Сматра да је 

неопходно порадити на сајту организације и ажурирати податке како суграђани а ни 

туристи не би били погрешно информисани. Поставио је питање зашто се не извршавају 

уговорне обавезе и када ће Агенција која одржава сајт започети са реализацијом уговора 

за који добија накнаду? 

Одборник Владан Виријевић се осврнуо на пословање Коначишта „Град“ и истакао да 

је остварен приход од 3 милиона 624 хиљаде док су расходи 4 милиона 500 хиљада 

динара, па сматра да је недопустиво да Коначиште послује са губитком узимајући у обзир 

смештајне капацитете у граду као и повољне цене у Коначишту. Везано за ставку у 

извештају „нераспоређено“  опредељено је 633 хиљаде 633 динара а планирано извршење 

0 ,па је поставио питање шта  је планирано а да није распоређено.? Осврнуо се на плате 

запослених у организацији и истакао да се  велики износ средтава издваја на плате, што 

грађане кошта више од једног милиона на годишњем нивоу. 

Директорка Данијела Ђорђевић Арсић одговорила је на питање везано за сајт да је у 

току редизајн сајта организације и да ће он бити видљив већ од половине године и имати 

конкретне информације које су битне за заинтересоване посетиоце. Истакла је да су плате 

ниже од плата у било ком јавном предузећу и да Коначиште „ Град“ нема губитке већ 

приходе и расходе, па тако и у време када не ради има текуће расходе на име  обавеза. 

Потпећка пећина је позитивно пословала и средства су преливена, како би Коначиште 

пословало позитивно из сопствених прихода до краја календарске године.  

Одборник Аврам Илић је поставио питање да ли је поред  ангажоване агенције за 

уређивање сајта организације, била ангажована још нека агенција за уређење страна а 

друштвеним мрежама и уколико јесте да ли су, када и за шта те агенције плаћене? Истакао 



9 
 

је да је похвално што Потпећка пећина послује позитивно, али да се  са повећањем посета  

Потпећкој  пећини  ствара потреба за већим паркинг простором, као и за евентуалним 

постављањем тезги на којима би локално становништво излагало своје производе. 

Одборник Владан Виријевић је поново поставио питање да ли је неопходно да грађани 

по сваком запосленом у организацији којих има 7 годишње издвајају износ од 1 милион и 

триста, четиристо хиљада динара? 

Скупштина је са 42 гласа „за“ и 6 гласова „против“ усвојила Извештај о раду 

Туристичке организације Ужице за 2021. годину. 

 

IX 
Директор Туристичке организације Регије Западна Србија, Мирослав Рађен у свом 

обраћању нагласио је да је прошла година била изузетно тешка за туризам. Статистички 

податак о броју ноћења охрабрује податком да је број ноћења на нивоу 2019. годинe 

захваљујући великом броју домаћих туриста који су на другачији начин  упознали Србију 

а и наш крај. Туристичка понуда Регије Западна Србија престављена је кроз промоцију у 

Црној Гори за време летње сезоне, кроз брошуру „Средњовековно благо западне Србије“ 

где је велика пажња посвећена Старом граду и Белој цркви каранској, панел дискусију 

„Културно наслеђе“, кроз филм „Видиковци западне Србије“, електронске новине. 

Организован је велики пројекат дигитални модел праксе за студенте Високо пословно 

техничке школе као једини начин реализације стручне праксе у 2021. години финансиран 

од стране Европске уније. Одобрен је пројекат промоције туристичке регије Западна  

Србија од стране ресорног министарства и туристичка конференција организована је у 

децембру коју је отворила министарка госпођа Татјана Матић. Туристичка организација 

регије Западна Србија има два запослена радника. Један се финансира из буџета града а 

други из средстава осталих локалних самоуправа које издвајају чланарину. Када је у 

питању финансијски део извештаја нагласио је да је у складу са буџетом и да је мањи у 

односу на претходну годину, јер нису планирани наступи на сајмовима и нису 

реализовани неки пројекти министарства све због пандемије. 

Одборник Владан Виријевић се осврнуо на структуру запослених јер су новом 

систематизацијом предвиђена 4 нова радна места па је поставио питање на који начин ће 

се ти запослени финансирати да ли је то из буџета града Ужица или од стране осталих 

општина? 

Директор Мирослав Рађен је образложио да је Правилник о систематизацији 

усвојен 2018.године и да он преставља стање у перспективи и објаснио да се средства за 

његову зараду  издвајају из буџета, док је одлуком Управног одбора одлучено да се зарада 

другог запосленог финансира од чланарина осталих општина. За крај је навео да се за сада 

не планира пријем нових запослених.  

Заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић је у свом обраћању рекао да је 

туризам веома важна тема о којој треба све више дискутовати. Град Ужице више није 

место поред кога се пролази већ у које се свраћа. Оно што сваком путнику пролазнику 

одвуче поглед је Стари град у чију реконструкцију је уложено 70 милиона динара.Поред 

Старог града туристичку понуду чине: Народни музеј, Историјски архив, Хидроцентрала 

под градом, Стапарска бања, Неолитско насеље. Појаснио је податак везан за плате у 

Туристичкој организацији Ужице и истакао да је нето плата испод 60.000,00 динара што је 

на нивоу просечне плате, као и то да ће се Град трудити да плате запослених у јавном 

сектору буду још веће. 

Одборник Владан Виријевић је ставио је примедбу на излагање претходника и 

позвао се на повреду  Пословника, јер је дискутовао о претходној тачки дневног реда.  

Председник Скупштине, навео је да је ужичка Скупштина једна толерантна 

Скупштина, и да је излагање заменика градоначелнице било у домену толеранције, како 

би грађани имали потпуну информацију везану за претходну тачку дневног реда. Истакао 

је  и да уважава право одборника да сугерише на поштовање Пословника. 

Одборник, Владан Виријевић обратио се председнику Скупштине и замолио га  да 

буде парламентаран и толерантан  и када он буде дискутовао мимо Пословника. 

Скупштина је са 43 гласа „за“ усвојила Извештај о раду Туристичке организације 

Регије западна Србија  за 2021.годину.    
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X 

Директор Установе Дечије одмаралиште „Златибoр“ Владан Цупарић је након 

уводног образложења на Извештај о раду установе дечије одмаралиште ''Златибор'' за 

2021.годину нагласио да је 2021. година обележена пандемијом вируса али да је иста 

била добра за Дечије одмаралиште. Нагласио је да се Дечије одмаралиште не финансира 

из буџета града Ужица већ од сопствених извора и да од града није тражена помоћ. 

Истакао је да и поред одлуке кризног штаба о забрани окупљања већег броја деце у 

затвореном простору као и препоруке Министарства просвете да школе не организују 

рекреативне наставе, одмаралиште на Златибору је у сарадњи са невладиним 

организацијама, спортским удружењима и клубовима имало 112 радних дана са 60% 

попуњености капацитета, а одмаралиште у Бечићима 106 радних дана са капацитетом од 

74% јер због пандемије изазване корона вирусом нису могли да раде пуним капацитетом. 

Нагласио је да су сви запослени остали  у радном односу захваљујући градоначелници, 

градској управи и директорима јавних предузећа који су у току 2020. године  преузели 

један део радника.Такође је истакао да је у мају 2021. године организован бесплатан 

оправак за здравствене раднике у објекту на Златибору  опет уз подршку градског 

руководства када су поново враћени запослени на рад у Установу.Нагласио је да су све 

обавезе редовно измирене, а да је у установи остало шест запослених. Истакао је да су 

трошкови у том периоду били око 140.000,00 – 150.000,00 динара који морају да се плате 

без обзира на посећеност Одмаралишта. Нагласио је да је установа на Златибору успела 

да сопственим приходима заједно са градом исфинансира бесплатно летовање за 

четрдесеторо деце са Косова и смештај за 150 фудбалера који су били учесници 

меморијалног турнира Радомир Антић. Истакао је да су завршени сви радови око 

реновирања објекта на мору који су започети 2020. године као и на санирању хаварије на 

трафо станици која се налази у објекту и која припада Одмаралишту. Директор је 

истакао да се захвљује свима који су помогли одмаралишта у протеклој кризној години. 

Одборник Александар Вучићевић је нагласио да неће гласати за ову тачку дневног 

реда као и његова одборничка група. Похвалио је то што установа „Златибор“ није 

корисник буџета града и да по организационој структури ради по организационим 

јединицама и то одмаралишта на Голији и Бечићима, а да је заједничка служба у 

Ужицу.Такође је истакао да је вредност Установе са организационим јединицама преко 

10 милиона евра уколико би се нашла на тржишту продаје. Нагласио је да у 

Финансијском извештају за 2021. годину истакнут књижни губитак у износу од 

129.000,00 динара, а да су укупни приходи били 60 милиона динара, док је пословни 

губитак у 2020. години износио 19 милиона динара. Истакао је да нису посебно наведени 

приходи од смештаја у Бечићима као што је приказан приход од смештајау Голији. 

Нагласио је да су то две посебне организационе јединице које се морају приказати 

одвојено. Нагласио је да су трошкови прања веша у табели приказани као остварење 

прихода што не може бити јер установа није имала приходе па нема ни расходе.Нагласио 

је да би набавка машине за прање веша била оправдана јер су по њему трошкови у 

износу од 287.000,00 динара за ту намену превисоки. 

Директор Владан Цупарић је нагласио да нису успели да нађу фирму која би 

урадила процену капитала вредности објекта. Истакао је да је капитал велики и да га треба 

сачувати. Нагласио је да се сваке године одвојено приказује укупан приход од смештаја, 

укупан приход од хране, а да никад није одвојено приказиван приход за одмаралиште у 

Бечићима од одмаралишта на Златибору. Такође је нагласио да је установа Дечије 

одмаралиште „Златибир“ јавна установа која послује по принципу јавних предузећа. 

Истакао је да одмаралиште поседује веш машину која се користи у кућним условима и да 

са истом врше услужно прање мајица деци која се нађу на летњим спортским камповима. 

Нагласио је да се та услуга наплаћује деци, па одмаралиште оствари мали приход од 15-20 

хиљада динара месечно у сезони. Истакао је да је хигијена у одмаралишту изузетно битна 

и да се постељина мења два пута седмично, па је најекономичније да се ти послови 

обављају преко фирми које врше услужно прање а јаве се на  расписани тендер за јавне 

набавке  и имају најбоље услове. 

Одборник Владан Виријевић је нагласио да је потребно образложити због чега су 

повећани расходи у односу на планиране, с обзиром да се радило краће и са мањим бројем  
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гостију.Истакао је да је за електричну енергију планирано 4 милиона динара, а извршено 

4.720.000,00 динара као и дневнице за путовање које су планиране у износу од 650.000,00 

динара, а реализоване у износу од 976.000,00 динара што је више од 50% повећања. 

Директор Владан Цупарић је нагласио да су трошкови струје већи јер су у објекту 

на мору у октобру и децембру били смештени грађевински радници од којих је боравак 

наплаћен. Истакао је да су трошкови дневнице увећани  јер је 11 запослених радника 

установе одлазило на море од којих су неки били 4, неки 5, неки 3 дана који су радили на 

пословима чишћења и сређивања објекта. Такође је нагласио да су радницима плаћене 

дневнице за одлазак јер је то било најповољније решење него да се плаћа агенција. 

Истакао је да су непроизводне услуге повећане из разлога што су трошкови закупа плаже 

увећани јер нису ни планирани због пандемије. 

Одборник, Александар Вучићевић је нагласио да је Установа Дечије одмаралиште 

имала пројекат који је завршила 2020. године из сопствених средстава, а пројекат није 

посебно приказан у расходима па предпоставља да су то трошкови осталих средстава од 

1.165.000,00 динара. Нагласио је да због великих финансијских  издвајања за  одржавање 

објеката из сопствених средстава  најбоље решење за установу да постане јавно предузеће. 

Скупштина је са 41 гласом „за“ и 6 гласова против  усвојила Извештај о раду 

Установе Дечије одмаралиште „Златибор“ за 2021. годину. 

 

XI 

Директорка Градског центра за услуге социјалне заштите, Драгица Милосављевић, 

је истакла да су унапређење услуга социјалне заштите, прибављање лиценци за стручне 

раднике, прикупљање документације  потребне за лиценцирање услуга социјалне заштите, 

евалуација корисника, активности које су обележиле рад установе у 2021. години. 

Истакла је да је услуга помоћ у кући за старије особе имала ј 59 корисника од којих 

је 20 нових, с'тим што је 55 особа женског пола старости од 80-85 година и ангажовано је 

5 геронто домаћица. Средства за ову услугу обезбеђује град из буџета града Ужица и из 

партиципације корисника. Капацитет за услуге дневног боравка за децу ометену у развоју 

је 20 корисника. Ангажовано је 3 стручна радника, један стручни сарадник и једна 

медицинска сестра. Навела је да је велики број корисника који су старији од 30 година, 

што указује на потребу да се отвори дневни боравак за одрасле особе или да се отвори 

клуб за одрасле особе. Услуга лични пратилац детета је везана за школску годину тако да 

се у извештају за 2021.годину  преплиће школска 2020/21.година и 2021/22.година. У 

школској 2020/21. имало је 34 корисника, у школаској 2021/22.години 44 корисника. У 

2021-ој години  47 деце је користило ову услугу, ангажована су 23 пратиоца по 4 сата док 

је 21 лични пратилац ангажован 6 сати у старијим разредима и средњим школама. Услуга 

се пружа у 8 основних и 2 средње школе. Услуга помоћ у кући за децу са сметњама у 

развоју и са особе са инвалидитетом пружају 4 неговатељице. У 2021. години услугу је 

користило 16 корисника. Градски центар у току 2021.године пружао је и услугу 

персоналне асистенције уз помоћ 4 персонална асистента. Навела је да је за пружање 

услуге прилагођен превоз за кориснике дневног боравка ангажовано Удружење инвалида 

церебралне и дечије парализе Ужице које има возило које је прилагођено корисницима ове 

услуге. Током 2021.године Саветовалиште за породицу је имало 115 нових корисника и 

овде истакла да је број малолетних лица у 2021. години повећан. Доминантан вид терапије 

је индивидуално саветовање, парцијални  саветодавни рад и саветодавни рад са 

породицом. Саветовалиште ради 3 пута седмично. У току 2021.године није било 

корисника услуге становање уз подршку за младе који се осамостаљују, услуга се пружа 

младима од 15-26 година који излазе из установа социјалне заштите или из хранитељских 

породица.Нагласила је да је квалитет услуга Градског центра за услуге социјалне заштите 

оцењен  највишим оценама.  

Скупштина је са 42 гласа „за“ усвојила Извештај о раду Градског центра за услуге 

социјалне заштите. 

 

XII 

Директорка ЈКП „Нискоградња“,  Снежана Милутиновић образложила је да су 

промене у програму пословања ЈКП „ Нискоградња“ настале услед процене  повећања 

пословних прихода, што се  односи на повећање прихода по основу повећаног обима 
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посла али и повећања цена у делу трећих правних и физичких лица, тј. подношење 

приватних захтева које је узроковано повећањем цена репроматеријала. Промена везана за 

расходе односи се на процене повећања расхода  у делу зарада, осталих давања 

запосленима, трошкова материјала и повећања броја запослених. Навела је да се планира и 

повећање броја запослених за 11 лица за која се чека сагласност Министарства. Истакла је 

да је ЈКП „Нискоградња“ потписала уговор са Техничком школом о дуалном образовању, 

тако да тим уговором је предвиђено ангажовање 5 дечака на пословима „руковаоци 

грађевинских машина“. За крај је истакла да ће планирана добит остати непромењена у 

односу на план. 

Одборник, Аврам Илић сматра да ЈКП „Нискоградња“ послује добро и истакао је 

да се у претходном периоду доста урадило на путним правцима у Севојну и верује да ће се 

и преостали делови који су планирани за санирање благовремено завршити. Поставио је 

питање изградње пасареле преко магистралног пута ка Рујевцу. 

Одборница, Слађана Станковић је истакла да је похвално што ЈКП „Нискоградња“ 

финасијски послује позитивно али је указала на проблеме на путном правцу према  

Коштици, на пукотине које су се после 3-4 недеље појавиле на релацији Калуђерске баре- 

Добро поље и на санирање улице Филипа Вишњића. 

Предсеник Скупштине је замолио да  дискусије прате тачке дневног реда. 

Одборник, Зоран Милић истакао је проблеме путног правца Мрамор – Дрежник и 

сматра да ће руководство града имати разумевања и наћи решење проблема грађана који 

свакодневно саобраћају том релацијом. 

Председник Скупштине је дао предлог да се на редовну паузу иде после завршетка 

текуће тачке дневног реда.  

*** 

Скупштина је са 52 гласа „за“ усвојила предлог да се на паузу иде после 

завршетка текуће тачке дневног реда. 

*** 

Одборник, Драгослав Поњавић, је поставио питање у име мештана Месне 

заједнице Бела Земља, које се односи на санацију путног правца Прљевићи – Бела Земља. 

Директорка, Снежана Милутиновић је нагласила да ће ЈКП „Нискоградња“ у 

наредном периоду санирати путеве који су у надлежности града Ужица, што представља 

један од разлога  запошљавања нових кадрова. 

Одборник Владан Виријевић je истакао примедбу на Извештај у делу који се 

односи на трошкове осталог материјала попут резервних делова, ауто гума, ситног 

инвентара. За ту намену планирано је 8,5 милиона динара, а реализовано на крају 4,5 

милиона. Поставио је питање зашто се вршила прерасподела преосталих 4 милиона 

динара? 

Директорка Снежана Милутиновић је нагласила да је веома незахвално планирати 

трошкове репроматеријала јер се на тржишту цене мењају из дана у дан.  

 

Скупштина је са 42 гласа „за“ и 6 гласова „против“ усвојила Предлог решења о 

давању сагласности на прву измену програма пословања ЈКП „Нискоградња“ Ужице за 

2022. годину. 

 

П А У З А 

 

XIII 

 Извршни директор ЈКП „Биоктош“ Бранислав Марић је након уводног 

образложења  на Предлог решења о давању сагласности на прву измену програма 

пословања ЈКП „Биоктош“ Ужице за 2022. годину и Предлог решења о давању 

сагласности на прву измену посебног програма пословања ЈКП „Биоктош“ Ужице за 2022. 

годину истакао да је иста проузрокована изменом висине средстава која су потребна за 

реализацију реконструкције пијаце 3.фаза тј. препокривање пијаце. Нагласио је да се 

предвиђа да субвенција града уместо 20 милиона динара буде 32 милиона динара, док ће 

20 милиона динара обезбедити ЈКП „Биоктош“ из кредитних средстава. Истакао је да би 

се на тај начин обезбедила средства у износу од 52 милиона динара што би било довољно 
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за реализацију целог пројекта. Нагласио је да је урађена и измена посебног програма 

пословања за 2022. годину због постојања субвенција. 

 Одборник Александар Вучићевић је нагласио да одборничка група испред које 

долази неће гласати за Прву измену програма пословања ЈКП „Биоктош“ Ужице за 2022. 

годину из разлога што је у 2021. години прављен програм инвестиција за 2022. годину за 

реконструкцију зелене пијаце као што се и ради за сваку другу фирму, али проблем је 

настао јер те инвестиције споро теку. Истакао је да се уместо планираних 40 милиона 

динара сада планира 52 милиона динара што је 60% више из буџета града Ужица који је 

буџет наших грађана. Наглашава да се инвестиције у које улаже Биоктош споро реализују 

а да потенцијални приходи од њихове реализације нису мали. Нагласио је да је актива 

повећана за машине, а један од примера је и паркинг простор на „Међају“ што представља 

један од великих прихода за ЈКП „Биоктош“.  

 Одборник Владан Виријевић је истакао примедбу на повећање субвенција за 

реконструкцију зелене пијаце на терет буџета града Ужица у износу од 12 милиона 

динара. Нагласио је да би по њему било доста реалније да је половина субвенција негде 

око 6 милиона динара  из буџета Града, а друга половина из буџета  ЈКП „Биоктош“. 

Нагласио је да се друга примедба односила на цену и квалитет израде гробница на 

Градском гробљу које је ЈКП „Биоктош“ поверило приватном предузећу, а да приватно 

предузеће није урадило посао како треба.Такође је истакао да је грађане Ужица до сада 

израда гробног места коштала 80 хиљада динара, а да је цена коштања материјала за 

израду гробног места 20 хиљада динара.Нагласио је да гробно место кошта четири пута 

више када га израђује приватна фирма.Истакао је да му се објасни разлог смене актуелног 

директора. 

 Председник Скупштине се обратио одборнику са сугестијом да директор ЈКП 

„Биоктош“ није смењен већ је сам поднео оставку и замолио да се врати на тачку дневног 

реда која се тиче Измене програма пословања ЈКП „Биоктош“. 

 Одборник  Владан Виријевић је нагласио да је његово питање упућено сада 

извршном директору, али пошто исти није у могућности да одговори на исто питање 

одговор руководство града може да одговори зашто је актуелни директор поднео оставку. 

Истакао је да му се објасни који су разлози оставке директора ЈКП „Биоктош“. 

 Градски већник Срђан Недељковић истакао да је до 2019. године када није било 

корона вируса на годишњем нивоу било 360 сахрана, а да је тај број у 2020. године знатно 

порастао на 525, док је у 2021. години тај број износио 604 што је скоро дупло. Нагласио 

је да су до појаве корона вируса гробнице израђивали радници ЈКП „Биоктош“, који су у 

току трајања пандемије десетковани због одласка великог броја радника на боловање. 

Нагласио је да су из тих разлога узете приватне фирме као подизвођачи радова. Истакао је 

да су узети узорци бетона за анализу да би се испитао узрок орушавања гробница и ако се 

утврди да је било пропуста у раду одговорни ће сносити санкције, а гробнице ће свакако 

бити саниране. Нагласио је да директор ЈКП „Биоктош“ није смењен јер је имао запажене 

резултате, већ је дао оставку из личних разлога. Истакао је да је за време његовог мандата 

одрађена друга фаза реконструкције пијаце, обновљена управна зграда на Сарића осоју 

као и израђен пројекат где су Ужице и Тузла добили 2500 канти за суви и мокри отпад. 

Нагласио је да је такође за време његовог мандата набављена нова механизација:велика 

чистилица и смећар камион. 

 Одборник Владан Виријевић је истакао да верује да ће се контрола квалитета  рада 

приватне фирме  која је радила као извођач радова за ЈКП „Биоктош“ завршити до краја и 

да ће резултати бити реални. Истакао је да уколико јавно предузеће није било у стању и 

функцији да обави делатност коју обавља, онда је требало наћи извођача радова да обави 

тај посао онако како треба. Нагласио је да сумња да је оставка директора ЈКП „Биоктош“ 

из личних разлога. 

 Одборник Душан Спасојевић нагласио је да ће његова одборничка група подржати 

Прву измену програма пословања ЈКП „Биоктош“ Ужице за 2022. годину као и прву 

измену посебног програма пословања ЈКП „Биоктош“ за 2022. годину. Истакао је да је 



14 
 

изречена дезинформација о висини цене коштања гробнице у износу од 20 хиљада динара 

јер 20 хиљада динара коштају само трошкови израде. Нагласио је да ради у ЈКП 

„Биоктош“ и  да је радио калкулацију цене дводелне гробнице која је најпродаванија и 

износи негде око 78 хиљада динара, а нова цена је око 79 хиљада динара укључујући 

пораст цена материјала.Истиче да Биоктош суграђанима гробнице продаје ниже од 

калкулативне цене. Наглашава да ЈКП „Биоктош“ продајом гробница не остварује екстра 

профит. 

 Одборник Владан Виријевић је нагласио да није поменуо да цена целокупне 

гробнице кошта 20 хиљада динара, већ да материјал за израду гробнице кошта 20 хиљада 

динара.Истакао је да цена гробнице од 80 хиљада динара  висока и да грађани Ужица 

треба да добију повољнију цену.Нагласио је да му се објасни која је разлика и колика је 

разлика када радове изводи ЈКП „Биоктош“ или када те послове обавља приватно 

предузеће јер није имао времена да то сам провери доласком у ЈКП „Биоктош“? 

 Одборник Аврам Илић истакао је да ли је новим Правилником о систематизацији у 

ЈКП „Биоктош“ предвиђена систематизација радног места помоћник директора са 

кофицијентом вредности посла 5,2 па је нагласио да ли је било неопходно 

систематизовати ово  радно место и ко ће бити на том радном месту запослен ? 

 Председник Скупштине је замолио одборника да се врати теми дневног реда 

Решењу о давању сагласности на прву измену програма пословања ЈКП „Биоктош“ и на 

прву измену посебног програма пословања ЈКП „Биоктош“ и захвалио се на разумевању. 

 Скупштина је са 40 гласова „за“ и 5 гласова „против“ усвојила Предлог решења 

о давању сагласности на прву измену програма пословања ЈКП „Биоктош“ Ужице за 2022. 

годину. 

 Скупштина је са 41 гласом „за“ и 5 гласова „против“ усвојила Предлог решења о 

давању сагласности на прву измену посебног програма пословања ЈКП „Биоктош“ за 2022. 

годину. 

XIV 

 Начелник Градске управе за урбанизам, изградњу и имовинско правне послове, 

Предраг Милутиновић истакао је да  је обухват плана  59 ари, односи се на 4 кат.парцеле 

1845/1, 1845/3, 1844, 1840/3 све  КО Севојно. Циљ израде плана је рационално уређење и 

коришћење простора у обухвату плана усклађивање реалних потреба и захтева 

инвеститира са могућности локације, стварања услова за издавања, дозвола. Нагласио је 

да ће финансирање плана обезбедити предузеће „Катмар“, док је носилац израде плана  

Градска управа за урбанизам. Истакао је да је  Комисија за планове дала сагласност чиме 

су испуњени сви услови Законом о планирању и изградњи. 

Скупштина је са 41 гласом „за“ усвојила Предлог одлуке о приступању изменама 

и допунама плана генералне регулације „Севојно“ у Ужицу. 

 

XV 

Помоћник градоначелнице за имовинско-правне послове, Предраг Гавовић, истакао 

је да се Одлуком уређују услови и поступак надлежности и начин прибављања 

грађевинског земљишта за потребе града Ужица, располагањем грађевинским земљиштем 

у јавној својини града Ужица. Да је Одлуком о грађевинском земљишту на територији 

града Ужица стављена ван снаге претходна Одлука о грађевинском земљишту из 2003. 

године. Нагласио је да је Одлуком предвиђено формирање Комисије која ће се бавити 

потпуном применом предметне одлуке. Истакао је да је одржана јавна расправа и да су 

укључена како јавна предузећа тако и остали заинтересовани чији су предлози увршћени у 

саму Одлуку. 

Скупштина је са 40 гласова „за“ усвојила Предлог одлуке о грађевинском 

земљишту. 

 

XVI 
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Помоћник градоначелнице за имовинско-правне послове, Предраг Гавовић, истакао 

је да је Одлука била на јавној расправи на којој су учествовале све заинтересовне стране и 

образложио  да је новом одлуком дата већа сигурност потенцијалном закупцу објекта, јер 

је период закупа са 3 продужен на 5 година у складу са Законом о планирању и изградњи. 

Навео је да ће у наредном периоду бити израђен и програм постављања објеката, обзиром 

да је ова одлука основ за израду програма за постављање монтажних објеката. Истакао је 

да се Програмом тачно прецизира начин постављања објеката, квадратура, број 

расхладних уређаја, позиција, висина закупнине, период закупнине, начин закључења 

уговора и начин раскидања уговора. 

Скупштина је са 40 гласова „за“ усвојила Предлог одлуке о постављању и 

уклањању мањих монтажних објеката привременог карактера на јавним и другим 

површинама. 

 

XVII 

Начелник Градске управе за урбанизам, изградњу и имовинско правне послове 

Предраг Милутиновић, истакао је да се ради о одлуци о преносу права јавне својине са 

града Ужица на Републику Србију и то 5 катастарских парцела уписаних у лист 

непокретности 18000, КО Ужице и 7 катастарских парцела уписаних у лист непокретности  

19074 КО Ужице, које се налазе на траси будуће обилазнице. Навео је да је Градско 

правобранилаштво града Ужица дало своје мишљење, да је предлог одлуке у складу са 

законском процедуром, Законом о јавној својини  и да се може преносити са једног 

носиоца право својине на другог носиоца у овом случају са Града на Републику. 

 

Скупштина је са 43 гласа „за“ усвојила Предлог одлуке о преносу права  јавне  

својине  града Ужица у јавну својину Републике Србије без накнаде на кат. парцелама  

уписаним у листовима непокретности 18000 КО Ужице и 19074 КО Ужице, на којима је 

уписана јавна својина града Ужица. 

 

 

 

XVIII 

Начелник Градске управе за урбанизам, изградњу и имовинско правне послове, 

Предраг Милутиновић је нагласио да се ради о предлогу одлуке којом се одобрава 

отуђење непокретности из јавне својине града Ужица непосредном погодбом по тржишној 

цени и то катастарске парцеле 2072/3  КО Љубање површине 199 м2 у циљу озакоњења 

објекта који је изграђен на истој.  Навео је да је прибављена цена пореске управе тако да 

вредност овог дела непокретности износи 171.020,60 динара, односно 859,40 динара по 

м2. Прибављена су сва мишљења од одељења за легализацију, позитивно мишљење да 

објекти могу да се озаконе, прибављено је и позитивно мишљење и Градског 

правобранилаштва, чиме су испуњени сви услови Законски услови.  

Скупштина је са 41 гласом „за“ усвојила Предлог одлуке о отуђењу 

непокретности у јавној својини града Ужица непосредном погодбом по тржишној цени 

катастарске парцеле 2072/3 КО Љубање. 

 

XIX 

Начелник Градске управе за урбанизам, изградњу и имовинско правне послове 

Предраг Милутиновић је нагласио да се ради о предлогу одлуке којом се одобрава 

отуђење непокретности из јавне својине града Ужица непосредном погодбом по тржишној 

цени и то дела катастарске парцеле 2232 КО Ужице површине од 58 м2, исто у циљу 

озакоњења објекта,тржишна вредност дела ове кат.парцеле је 75.003,86 динара, 1293,17 

динара по м2. 

 Прибављена су сва мишљења од одељења за легализацију, позитивно мишљење да 

објекти могу да се озаконе, прибављено је и позитивно мишљење и Градског 

правобранилаштва, чиме су испуњени сви услови Законски услови. 

Скупштина је са 42 гласа „за“ усвојила Предлог одлуке о отуђењу непокретности 

у јавној својини града Ужица непосредном погодбом по тржишној цени  дела катастарске 

парцеле 2232 КО Ужице. 
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XX 

 Начелник Градске управе за урбанизам, изградњу и имовинско правне послове 

Предраг Милутиновић је нагласио да се ради о предлогу одлуке којом се одобрава 

отуђење непокретности из јавне својине града Ужица непосредном погодбом по тржишној 

цени и то дела катастарске парцеле 1358 КО Ужице, површине 72 м2, од пореске управе 

прибављена је тржишна вредност тог дела парцеле која износи 130.224,24 динара или 

1.808,67 динара по м2. Навео је да је прибављено позитивно мишљење одељења за 

озакоњења, да објекат може да се озакони,  мишљење одељења за спровођење планова да 

предметни део парцеле не преставља јавно земљиште и позитивно мишљење Градског 

правобранилаштва. 

Скупштина је са 42 гласа „за“ усвојила Предлог одлуке о отуђењу непокретности 

у јавној својини града Ужица непосредном погодбом по тржишној цени  дела катастарске 

парцеле 1358 КО Ужице. 

XXI 

 Начелник Градске управе за урбанизам, изградњу и имовинско правне послове 

Предраг Милутиновић,  образложио је да се одлуком одобрава прибављање 

непокретности, преносом права јавне  својине са Републике Србије на град Ужице без 

накнаде,  дела катастарске парцеле 4588 КО Ужице површине 66 м2, у својини Републике 

Србије. Истакао је да се ради о катастарској парцели на којој је изграђена ОШ „Нада 

Матић“. Непокретност   је прибавио у  јавну својину град Ужице, у складу са изменама и 

допунама плана генералне регулације централни део I фаза ради санације реконструкције 

спортских терена и зелених површина. Законом о јавној својини постоји могућност да се 

преноси право јавне својине са једног носиоца на другог,  па је предвиђено да када се са 

Републике Србије преноси  на Град, пренос врши без накнаде 

Скупштина је са 44 гласа „за“ усвојила Предлог одлуке о преносу непокретности 

у јавну својину ОШ „Нада  Матић“. 

 

 

 

XXII 

 Начелник Градске управе за послове органа града, општу управу и друштвене 

делатности Милан Станимировић, је истакао да се ради о  предлогу одлуке о давању на 

коришћење Историјском архиву Ужице простора у бившој  касарни „IV пук“ на 

неодређено време без накнаде . Навео је да су правни основ за доношење одлуке Закон о 

јавној својини  и Статут града Ужица . Простор који је ближе описан у самој одлуци даје 

се на коришћење Историјском архиву за потребе одлагања и чувања архивске грађе.   

 Скупштина је са 45 гласова „за“ усвојила Предлог одлуке о давању на коришћење 

Историјском архиву простора у касарни „IV пук“ на неодређено време без накнаде. 

 

 

XXIII 
Помоћник градоначелнице за имовинско-правне послове Предраг Гавовић, 

нагласио је да се Одлука мењала од 2019 године, а да се ова измена односи на две улице, 

односно на два назива. Комисија је за давање мишљења имена улица и тргова разматрале 

је поднете захтеве и нашла да су исти оправдани. Истакао је да се радило о захтевима да 

да Студеничка улица треба да задржи свој назив јер је добила име по студенима ( 

бунарима) који је красе 200 година, док се други захтев односио да краку  Видовданске 

улице треба вратити првобитни назив Престолонаследникова.  

Одборник  Зоран Милић је предложио да би једна улица у граду требало да понесе 

име по народном хероју  Воји Никитовићу и по вођи  српског устанка  Дражи 

Михаиловићу. 

Помоћник градоначелнице за имовинско-правне послове, Предраг Гавовић је 

истакао да мора постајати иницијатива за утврђивање назива улица  која се доставља 

Комисији  која утврђује, предлаже измене и допуне основне одлуке донете 2019. године и 

доставља Скупштини на усвајање. Нагласио је да је Полицијска управа дала саопштење да 

замена личних докумената која произилази из наведене одлуке неће коштати грађане. 



17 
 

Изнео је податак да је до 2018. године у Србији било 2,5 милиона становника без адресе и 

кућног броја или да су имали  кућни број без броја, наводећи пример  најдуже улице у 

Севојну Првомајске. Истакао је да  је највећи значај  јединственог адресног регистра у 

томе што ће се  користити  као база података у свим државним институцијама.  

Одборник Александар Лазић  је нагласио да постоје одређени проблеми настали 

због новододељених назива улицама, којих је  у протеклом периоду било 1403. Истакао је 

да службе хитне помоћи, ватрогасне службе и муп имају проблеме на терену јер немају 

евиденцију свих улица које су промењене. Има доста паралелних улица које фигурирају и 

у Ужицу и у Севојну. Замолио је руководство града Ужица да је неопходно да се што 

хитније службама по реду хитности  доставе карте или таблети  са верификованим 

променама у називима улица. 

Председник Скупштине је истакао да Комисија за доделу назива улица сваком 

предлогу веома озбиљно приступа  тражећи релевантне податке како би неки крак понео 

одређени назив. Истакао је  изузетан значај увођења јединственог адресног регистра као 

нове правне димензије функционисања државе и нагласио да ће после увођења Закона 

сваки грађанин у Србији имати своју адресу и свој број. То су још давне 1887. године 

урадили Аустроугари када су заузели град Вишеград. 

Скупштина је са 46 гласова „за“ усвојила Предлог одлуке о изменама и допунама  

одлуке о утврђивању назива улица и других делова насељених места на територији града 

Ужица. 

 

XXIV 

Члан Градског већа Ратко Трмчић је навео да је Славица Стефановић, дипломирани 

економиста из Ужица са 30 година радног искуства на пословима из области музејског 

наслеђа и заштите културне и историјске баштине једини кандидат за директора Народног 

музеја Ужице. Истакао је да је  на конкурс који је објављен 7. Фебруара 2022. године  

пристигла једна благовремена и потпуна пријава и да је Градско веће  на седници 

одржаној  21. марта 2022. године утврдило предлог решења  да се Славица Стефановић 

именује за директора Народног музеја Ужице па је предложило Скупштини да предлог  

размотри и усвоји. 

Скупштина је са 41 гласом „за“ усвојила Предлог решења о именовању директора 

Народног музеја Ужице. 

 

XXV 

Члан Градског већа Нада Јовичић је изнела да се Данијела Ђорђевић Арсић, 

магистар наука међународне економије, област економска дипломатија из Ужица,  

предлаже за директора  Туристичке организације Ужице. Напоменула је да је Управни 

одбор ТО Ужице на седници одржаној 28.2.2022. године  доношењем одлуке расписао 

конкурс за избор директора ТО Ужице. На конкурс је поднета једна благовремена и 

потпуна пријава и то кандидата Данијеле Ђорђевић Арсић из Ужица. Кратко је изнела 

биографију предложеног кандидата и истакла да Данијела Ђорђевић Арсић после 

завршене гимназије у Ужицу 1998. године, уписује факултет за трговину и банкарство, 

исти завршава 2003.године, а 2010. године стиче звање магистра наука међународне 

економије, област економске дипломатије. Тренутно је на докторским студијама, област 

међународне економије у Словенији. Даље наводи да радно искуство наведено у 

приложеној документацији почиње од 2000-те године како кроз искуство у маркетингу, 

тако и у организацији и руковођењу, За крај је навела да предлена кандидаткиња тренутно 

ради  на месту дирекотра туристичке организације Ужице. 

Скупштина је са 40 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању 

директора Туристичке организације Ужице. 

 

XXVI 

 Члан Градског већа Срђан Недељковић је образложио је да се пред одборницима 

налази је Решење о разрешењу дирекотра ЈП Велики парк Ужице. Истакао је да је чланом 

60. став 1. тачка 11. Статута града Ужица прописано да Скупштина града у складу са 

Законом именује и разрешава директоре и надзорне одборе јавних предузећа чији је 

оснивач у складу са Законом.  Навео да је  у складу са чланом 48. Закона о јавним 
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предузећима Градско веће на седници одржаној дана 9.марта 2022.године донело предлог 

за разрешење директора ЈП Велики парк Ужице из законом прописаних разлога. Објаснио 

је да је Програмом пословања за 2021. годину ЈП Велики парк планирало добит од 150 

хиљада динара а на основу Извештаја о степену релаизације планираних и реализованих 

активности утврђено је да је предузеће пословало са губитком од 4.123.214,00 динара те да 

није испунило активности из годишњег програма пословања. Град Ужице као оснивач 

Јавног предузећа Велики парк Ужице свестан је свих потешкоћа са којима се ово 

предузеће сусретало због епидемије корона вируса, као и сви остали субјекти, али такође 

сматра да директор није предузео све могуће потребне активности да смањи трошкове  

пословања, односно да повећа приходе. Истако је да је Град финансирао рад предузећа 

средствима из буџета у износу од 91 милион динара али и поред тога ово предузеће 

остварило је и губитак од 4 милиона динара. 

Одборник Владан Виријевић сматра да би требало сменити и друге директоре јавних 

предузећа који имају негативне резултате пословања као што су ЈКП „Водовод“ и  ЈКП 

„Дубоко“. 

Члан Градског већа,  Срђан Недељковић је истакао да  је ЈКП „Дубоко“ пословало 

са губитком  а да ЈКП „Водовод“ није. Изнео је да су јавна предузећа сервиси грађана јер 

њима пружају своје услуге, па из тих разлога потребно је дати шансу младим људима који 

ће да споведу нове идеје како би унапредили процес рада и што квалитетнији ниво услуге. 

Одборник Владан Виријевић је навео да ће увек подржати промене које су добре за 

Град, и  предлажио смену директора ЈКП „Дубоко“. 

Скупштина је са 37 гласова „за“ и 5 гласова „против“ усвојила Предлог решења 

о разрешењу директора ЈП  „Велики парк“ Ужице. 

      Председник Скупштине се захвалио господину Богићевићу на дугогодишњем 

озбиљном раду у сфери спорта. 

 

XXVII 

 Члан Градског већа Срђан Недељковић је истакао да је  Градско веће  на седници 

одржаној 11. априла 2022. године  утврдило да Весна Петрић, дипломирани економиста и 

прослављена одбојкашица  из Ужица  испуњава све Законом прописане услове неопходне 

за именовање за вршиоца дужности директора ЈП „Велики парк“. Укратко је изнео  њену 

биографију  и истакао да је Весна Томашевић Петрић рођена 1981.године, по образовању 

је дипломирани економиста, говори енглески, руски и шпански језик.  Навео је да се ради 

се прослављеној српској одбојкашици, репрезентативки која је славу стекла играјући у 

српским и иностраним клубовима, до сада је радила у РФЗО, филијала Златиборски округ 

од 2018.-2022. године на пословима финансија и рачуноводства. Сматра да се ради се о 

једној вредној, амбициозној, комуникативној и одговорној особи, па је предложило 

Скупштини града   да предлог решења размотри и усвоји. 

  Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању вршиоца 

дужности директора ЈП  „Велики парк“ Ужице. 

 Председник Скупштине је честитао колегиници Весни Петрић на избору за 

директора ЈКП „Велики парк“ уз  очекивање да ће рад на новој функцији бити успешан. 

 

XXVIII 

Члан Градског већа Срђан Недељковић изјавио је да је директор ЈКП „Биоктош“ 

Оливер Ристановић писаним путем Скупштини града поднео оставку на место директора 

ЈКП „Биоктош“ Ужице из личних разлога. Имајући у виду да су наступили Законом 

прописани услови за разрешење директора ЈКП „Биоктош“, Градско веће је на седници 

одржаној 12.априла 2022. године утврдило Предлог решења о разрешењу директора ЈКП 

„Биоктош“ и исти предложила Скипштини на разматрање и усвајање. 

Одборник Аврам Илић је истакао да је 11. априла 2022. године Оливер Ристановић 

поднео оставку на место директора ЈКП „Биоктош“ и истог дана поднео Захтев за измену 

Правилника којим би се дефинисало ново радно место заменик  директора,  на које би 

после оставке могао бити  распоређен. 

Одборник Владан Виријевић је истакао да се нада да није тачна информација да ће 

Оливер Ристановић постати заменик директора после оставке. Сматра да неко ко је поднео 
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оставку из личних разлога на место директора неће моћи да обавља ни функцију 

помоћника директора. 

Заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић, је изјавио да нови директор ЈКП 

„Биоктош“  у складу са Законом бира своје сараднике. Навео је да нови директор у складу 

са законом, може да постави помоћника чије је систематизовано радно место. Да ли ће то 

бити Оливер или неко други, одлучићe  нови директор Биоктоша.  

Одборник Владан Виријевић је  нагласио да је сигуран да  ће директор у поступку 

избора својих сарадника  испоштовати сваку законску процедуру али сматра да није добро 

да се човек који је поднео оставку из личних разлога  постави на место заменика или 

помоћника директора. 

Градоначелница Јелена Раковић Радивојевић је истакла да разрешењем директора 

јавних предузећа  додатно унапређујемо рад истих постављањем нових људи са новим 

идејама, додатном енергијом јер јавна предузећа  функционишу као сервис грађана. 

Истакла је да се не одриче људи који ће дати пуну подршку новоизабраним директорима у 

испуњењу циљева. Нагласила је да функција директора није загарантована и оног 

тренутка када се процени да је дошло до засићења потребно је одреаговати и наћи ново 

решење. Нагласила је да је поносна на добру, радну  атмосферу у Скупштини, да би тако 

требало и наставити са радом који ће и даље бити, коректан, достојанствен, управо да се 

на  заседањима говори само онако како и јесте. 

Одборник Владан Виријевић је нагласио да ће увек подржати смену директора ако 

је то у интересу предузећа али и смену директора ЈКП „Дубоко“ које већ дуже време 

остварује лоше резултате.  

Заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић, се захвалио председнику 

Скупштине на толерантности и истакао да ће ту толерантност искористити. Истакао је да 

је поносан на резултате избора и да се не може сложити да популарност његовог тима 

опада, јер је излазност била рекордна, јер су грађани Ужица јасно рекли да су за 

обилазницу, Здравствени центар, за реконструкцију три сеоске школе, реконструкцију 

вртића, уређење градске плаже, Старог града, улагање у комуналну и путну 

инфраструктуру. Истакао је да сви треба да раде у интересу грађана и да треба да се ради 

на томе да  млади људи остају у граду Ужицу. 

Одборник Владан Виријевић  се надовезао на претходно излагање и истакао да се 

његова странка не нуди и да су они своји на своме као најјача и најактивнија странка, да 

им популарност расте и да никада неће ући у коалицију. Изјавио је да никад нису били 

против капиталних пројеката, само су критиковали квалитет истих. 

Заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић је поновио да су само давали  

подршке за смене директора али не за капиталне инвестиције. Истиче да се не брине за 

резултате избора. Изјавио је да  грађани знају да процене праве вредности и да ће  имати 

прилику на локалним изборима да оцене рад Градског руководства. 

Одборник, Аврам Илић је потврдио да за говорницом говори само истину и да је 

изјава директора ЈКП „Биоктош“ Оливера Ристановића да остаје у истом предузећу изнета 

у медије. 

Члан Градског већа Слободан Шиљковић, је истакао да је задовољан резултатима 

избора у Ужицу али  и да постоји крилатица да увек може боље. Рекао је да се  кампања 

ове годие водила агресивније преко друштвених мрежа. Истакао је да је резултат 

председничких избора много бољи него на прошлим председничким изборима. Тврди да 

је поред владајуће странке било 18 веома озбиљних странака и  да је задовољан и 

резултатом парламентарних избора. Захваљује се свима који коментаришу резултате 

владајуће партије и што сматрају да је владајућа партија могла више гласова да добије на 

изборима али у том случају остале странке би имале мање гласова. Нагласио је да ако 

странка буде радила овим темпом и још више, на следећим изборима  парламент више 

неће бити демократски. Задовољан је и резултатима избора у Севојну и сматра да ће они 

бити још већи када грађани буду схватили  да су сви  започети пројекти у Севојну,  а има 

их много, завршени. 

Одборник Владан Виријевић тврди да парламент бирају грађани а не странка и  то 

какав ће бити парламент зависи од воље грађана. Истиче да  изјава претходног говорника  

је  непримерена и   може да буде контрадикторна. 
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Председник Скупштине је изнео да су претходне расправе биле на ивици 

поштовања Пословника и да је он као председник осетио  да постоји потреба да сви 

политички актери кажу оно што мисле а што се десило у претходном периоду а односи се 

за изборе. 

 Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог  решења о разрешењу 

директора ЈKП  „Биоктош“ Ужице. 

 

XXIX 

 Члан Градског већа  Срђан Недељковић је истакао је да је Градско веће на седници 

одржаној  12. априла 2022. године утврдило да предложени кандидат Наташа Миловић  

Стефановић из Ужица по занимању специјалиста струковни инжењер грађевинарства са 

положеним стручним испитом  за лиценцу одговорног извођача радова, положеним 

државним испитом и дугогодишњим радним искуством у својој струци,  испуњава све 

Законом прописане услове да се именује за вршиоца дужности директора ЈКП „Биоктош“ 

па је  предложило  Скупштини града   да предлог решења размотри и усвоји. 

 Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог  решења о именовању вршиоца 

дужности директора ЈКП „Биоктош“. 

 

XXX 

 Председник Скупштине је истакао да је досадашњем Управном одбору Градске 

галерије истекао мандат и предложио именовање новог Управног одбора тако шро је за 

председника предложена Ивана Ђурић – дипломирани журналиста, за  чланове Ивана 

Митровић- струковни менаџер као и Мирослав Верговић- академски сликар, преставник 

запослених. 

 Скупштина је са 38 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању управног 

одбора Градске галерије Ужице. 

XXXI 

 Председник Скупштине  је предложио да се у  Надзорни одбор Градске галерије: за 

председника именује Марија Мијаиловић-дипломирани економиста, за чланове Ивана 

Ивановић-проф.разредне наставе и Невена Јаџић- представник оснивача. 

 Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о именовању 

Надзорног  одбора Градске галерије Ужице. 

 

XXXII 

 Председник Скупштине је предложио да се разреши Бојана Јелисавчић због 

поднете оставке и предлажио да сеза председника именује Александар Димитријевић- 

академски сликар. 

 Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и  

именовању председника Управног одбора Градског културног центра. 

 

XXXIII 

 Председник Скупштине је истакао да је Биљана Остојић досадашњи председник 

поднела оставку из личних разлога и предложио да се Весна Здравковић именује за 

председника Надзорног одбора Историјског архива. 

 Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и  

именовању председника Надзорног одбора Историјског архива. 

 

XXXIV 

 Председник Скупштине је предложио да се Ивана Ђокић разреши функције члана 

Надзорног одбора,  а да се за члана именује као представник запослених Наташа 

Марјановић. 

 Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана  надзорног  одбора Градског центра за услуге социјалне заштите. 

 

XXXV 
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 Председник Скупштине је предложио да се разреши функције члана школског 

одбора Тања Леонтијевић као представник родитеља а да се за члана именује Дејан Ђокић 

као представник родитеља. 

 Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању члана  школског одбора Прве основне школе ''Краљ Петар II“. 

 

XXXVI 

 Заменик Секретара Скупштине Наташа Вукашиновић је предложила да се чланови 

Комисије Радмила Баћковић- Шојић и Данка Антонијевић разреше јер су према Закону о 

запосленима постављена лица на положају, која не могу бити чланови Комисије и да се 

уместо њих именују  Милош Миливојевић и Јелена Суботић. 

 Скупштина је са 37 гласова „за“ усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању два члана комисије за спровођење конкурса за избор директора јавних 

предузећа чији је оснивач град Ужице. 

 

XXXVII 

 Заменик Секретара Скупштине Наташа Вукашиновић је образложила да је ранији 

председник комисије Милоје Марић, бивши начелник Градске управе  за инфраструктуру 

и развој  отишао у пензију, и предложила да се за председника Комисије именује Радмила 

Баћковић- Шојић, садашња начелница. 

 Скупштина је са 37 гласова „за усвојила Предлог решења о разрешењу и 

именовању  председника комисије за формирање листе кандидата за чланове надзорног 

одбора јавних предузећа 

 

*** 

 Одборница Весна Петрић  је поднела оставку на место одборника и захвалила се на 

указаном поверењу за избор на место вршиоца дужности директора ЈКП „Биоктош“ уз 

обећање да ће бити борбена као што је и увек била. 

 Председник Супштине је констатовао да је Весни Петрић престао мандат 

одборника у Скупштини града Ужица због поднете оставке и да је завршен рад по тачкама 

дневног реда. 

 

 

ОДБОРНИЧКА ПИТАЊА 

 

 Одборник Иван Гујаничић је поставио два питања. Као одговор на прво питање 

тражи да му се наведе које се  активности планирају у 2022. години за канализацију на 

Белој Земљи? 

 Као друго питање наводи,  да ли ће бити успостављен линијски саобраћај на 

релацији Ужице - Крчагово (Улица Ужичких хероја) - Ужице тј. 4 саобраћања у току дана 

која су предвиђена јер би се тиме олакшало свакодневно функционисање становника тог 

дела МЗ Крчагово а и смањили трошкови којима се излажу? 

 Одборник Зоран Милић је поставио питање, да ли се могу поставити успоривачи 

брзине у Ратарској улици на релацији од Царинског моста до улаза у „Водовод“ јер је 

угрожена безбедност деце? 

 Одборник Владан Виријевић захтева од ЈКП „Биоктош“ да му доставе  извештај где 

су приказане цене гробница које плаћају грађани  задњих 5 година. 

 

 Председник Скупштине је закључио седницу у 16:23 часова. 

 

               ЗАМЕНИК  

СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ    ПРЕДСЕДНИК  СКУПШТИНЕ 

Наташа Вукашиновић                                                               Бранислав Митровић 

___________________                                                        _____________________ 

 


